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Odpowiadając na Pana interpelację Nr BRM-II/MB/0057/603/08               

z dnia 28.01.2008r. pragnę Pana poinformować, Ŝe podjęliśmy juŜ kroki        

w celu ustalenia, czy istnieje moŜliwość podpisywania umów z organizacjami 

pozarządowymi na początku kaŜdego roku kalendarzowego.  

W chwili obecnej oczekujemy na opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie nt. moŜliwości podpisywania umów dotacyjnych                    

z organizacjami pozarządowymi z początkiem roku kalendarzowego          

oraz moŜliwości rozliczania rachunków dotyczących kosztów, które zostały 

poniesione przez organizacje pozarządowe przed podpisaniem umowy 

dotacyjnej z Gminą Miasto Szczecin. 

Po otrzymaniu w/w opinii zobowiązuję się do bezzwłocznego 

powiadomienia Pana w kwestii odpowiedzi na pytanie zawarte w interpelacji.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


